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 آب دریا به 
فارس می آید

صنایــع و بخش کشــاورزی از انتقال آب دریــا به فارس 
منتفع می شــوند. انتقال آب از دریا به استان فارس یکی از 
دغدغه های اصلی استان است که از سال  ۹۳ تا ۹۶ با فراز و 
نشیب هایی مواجه شد. اجرای این طرح از سال ۹2 مطرح 
شــده بود، اما از ســال ۹۶ با در نظر گرفتن شاخصه های 
زیست محیطی، باعث شد تا پای سرمایه گذاران هم به این 
طرح گشــوده شود.اما همچنان انتقال آب به فارس از دریا 
تا 2 ســال قبل نیز بلاتکلیف ماند و بعد از ســپری شدن 

چالش هایی به فاز اجرایی رسید.
همواره انتظار بر این بود که بخش خصوصی استان به این 
پروژه ورود کند که اخیراً ســرمایه گذار بخش خصوصی به 
موضــوع انتقال آب از خلیج فارس به اســتان فارس ورود 

کرده است.
بدین ترتیب با ورود این سرمایه گذار قرار است 2۰میلیون 
مترمکعب آب به اصفهان منتقل شــود و مبلغ این پروژه را 
دریافت کرده است. بر این اساس، پروژه انتقال آب از خلیج 
فارس به اســتان تا دو ســال آینده به بهره برداری خواهد 
رســید و آب شیرین کن این پروژه نیز در حال احداث است 
و تکمیل می شود. طرح انتقال آب از خلیج فارس به استان 
فارس با هدف تأمین آب صنایع استان از ابتدا تعریف شده 
است، اما بخش کشاورزی و منابع مورد نیاز جهت آب شرب 
هم از این طرح منتفع خواهند شــد؛ زیرا استان فارس به 
اندازه اصفهان صنعتی نیســت و صنایع بزرگی ندارد. البته 
مقرر شده اســت آب سد درودزن از ســال های آتی روی 
واحدهای بزرگ صنعتی بســته شود و صنایع بزرگ ناچار 
خواهند شد برای تأمین آب موردنیاز خود از طریق پساب 

یا انتقال آب از خلیج فارس به استان اقدام کنند.
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یادداشت خبرنگار

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد:

افزایش تخت های 
روان پزشکی در فارس

معاون درمان دانشــگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی 
شــیراز، از افزوده شدن ۳۳4 تخت روان پزشکی جدید به چرخه 

درمان فارس تا پایان سال جاری خبر داد.
به گزارش روابط عمومی معاونت درمان دانشــگاه علوم پزشکی 
و خدمات بهداشــتی درمانی شــیراز، دکتر »مهرداد شریفی« با 
اعلام این خبر گفت: پیرو ســفر اخیر وزیر بهداشــت، درمان و 
آموزش پزشکی به شیراز و بازدید از بیمارستان روان پزشکی 28۹ 
تخت خوابی در حال ساخت در پردیس دانشگاه و با حمایت های 
اســتاندار فارس و پیگیری های مجموعه دانشــگاه علوم پزشکی 
شــیراز، این پروژه درمانی تا پایان ســال جاری به بهره برداری 

می رسد.
او در خصــوص این بیمارســتان در حال احداث افــزود: پروژه 
ساخت بیمارستان اعصاب و روان در پردیس دانشگاه که در سفر 
رئیس جمهور به اســتان فارس در سال 14۰۰ به شهر شیراز، در 
ردیف مصوبات این سفر اســتانی قرار گرفت، با متراژ ۳۳هزار و 
754 مترمربع، تاکنون 85 درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.

بــه گفتــه دکتر شــریفی، ایــن پــروژه درمانی که ســاخت 
در  هم اکنــون  اســت،  شــده  آغــاز   1۳87 ســال  از  آن 
 مرحلــه تکمیــل، خریــد موتورخانــه و اجرای محوطــه قرار 
دارد.  معاون درمان دانشگاه اضافه کرد: علاوه بر این بیمارستان، 
تعــداد 2۰ تخــت روان پزشــکی در بیمارســتان امــام جعفر 
صادق)ع( پاســارگاد، 1۰ تخت روان پزشکی در بیمارستان امام 
علی)ع( کازرون و 15 تخت روان پزشــکی جدید در بیمارستان 
 شــهید دکتر چمران تا پایان ســال جــاری به بهــره برداری 

می رسد.

در راستای پیشگیری از بروز سالک

توزیع بیش از ۱۰۰ پشه بند 
آغشته به سم در بافت 

تاریخی شیراز
بیش از صد پشه بند آغشته به سم از سوی مرکز بهداشت شهدای 
والفجر بین افراد بومی بافت تاریخی شــهر شیراز که به بیماری 

سالک مبتلا شده اند، توزیع شد.
مسئول پیشگیری و مبارزه با بیماری های واگیر این مرکز گفت: 
از استراتژی های کنترل بیماری سالک، توزیع پشه بندهای آغشته 
به حشــره کش است که مانع گزش پشــه خاکی و از بین رفتن 
 ناقل بیماری در صورت تماس با پشــه بند آغشته به حشره کش 
می شــود. علی مختاری افزود: در این طــرح ابتدا افراد مبتلا به 
بیماری سالک مشخص شدند و در مرحله بعد با این افراد تماس 
گرفته شده و بر اســاس برنامه ریزی انجام شده، پشه بند به این 

افراد داده شده است.

شــهردار کلان شهر شــیراز با اشــاره  به عملیات فاز دوم خط 2 مترو از میدان امام 
حسین)ع( به سمت کلبه ســعدی گفت: ساخت ایستگاه کلبه سعدی به زودی آغاز 

می شود.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، محمدحسن اسدی در تجمع عزاداران 
و هیئات مذهبی شهرک سعدی با تسلیت ایام اربعین سید و سالار شهیدان حضرت 

اباعبدالله الحسین)ع( از همه دست اندرکاران این مراسم قدردانی کرد.
او همچنین حضور علیرضا پاک فطرت نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس شورای 
اسلامی، سید ابراهیم حسینی رئیس شورای اسلامی شهر و محمدرضا هاجری رئیس 
کمیسیون فرهنگی، گردشگری و ســومین حرم اهل بیت)ع( را در این جمع گرامی 

داشت.
شهردار شیراز به خدمات شــهرداری این کلان شهر در شهرک سعدی نظیر احداث 
تونل، 45متری فشــار قوی و راه های دسترسی ایجادشده، ۳۰ متری حاج عزت الله 
فهندژ سعدی، پایانه سعدی و ایجاد مسیر از محور اکبرآباد به خرامه و شهرک سعدی 

و پروژه های محرومیت زدایی در این منطقه و خروج این شهرک از بن بست اشاره کرد.
اسدی در ادامه سخنان خود به عملیات فاز دوم خط 2 مترو از میدان امام حسین)ع( 
به ســمت کلبه سعدی اشاره و بیان کرد: ساخت ایستگاه کلبه سعدی به زودی آغاز 

می شود.
او هچنین با اشــاره به عملیات تعریض و مقاوم سازی پروژه مهم پل سلمان فارسی 
در شــعاع نزدیک شهرک سعدی که با فعالیت شبانه روزی، یک ماه زودتر از موعد به 
شــهروندان تحویل شد، گفت: طول این پل با قدمت چندین دهه، 21 متر بود و در 
این عملیات که  به منظور رفع گره ترافیکی و تسهیل در تردد انجام گرفت، طول آن 

علاوه بر مقاوم سازی به 45 متر رسید.
این مقام ارشــد مدیریت شهری کلان شهر شــیراز به دیگر پروژه مهم در این شعاع 
اشاره و بیان کرد: پروژه لوله گذاری در گلوگاه ورودی محور دروازه قرآن به منظور دفع 
آب های سطحی از اهمیت بسزایی به منظور جلوگیری از تکرار حادثه در مواقع همانند 

بحران سیل 1۳۹8 ضروری بود و به طور شبانه روزی انجام شد.

مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی اســتانداری فارس، با یادآوری ممنوعیت اشتغال اتباع 
بیگانه در برخی مشــاغل، خاطرنشان کرد که اشــتغال این گروه در آن دسته از شغل هایی 
که متقاضی ایرانی دارد، کاملًا ممنوع اســت و در صورت مشاهده، با کارفرما برخورد قانونی 

صورت می گیرد.
بهرنگ قربانی، با تأکید بر اینکه در بحث اتباع خارجی صرفاً با نگاه منفی ورود نشــده است، 
گفت: فروشــندگی از آن دسته مشاغلی  است که اســتفاده از نیروی کار اتباع بیگانه در آن، 
ممنوعیت قانونی دارد. مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی اســتانداری فارس اضافه کرد: 
هدف این اســت که فرصت های شغلی که امکان حضور هم وطنان ایرانی در آنها وجود دارد، 
توسط اتباع بیگانه اشغال نشود و این موضوع را به جد دنبال می کنیم. قربانی ادامه داد: البته 
تلاش این است که مانع نگاه صرفاً منفی نسبت به حضور اتباع بیگانه شویم و به ظرفیت های 

اقتصادی هم که آنها می توانند ایجاد کنند، توجه داشــته باشیم؛ اما کارفرمایان در مشاغلی 
کــه متقاضی نیروی کار داخل برای آنها وجود دارد، به هیچ وجه حق به کارگیری اتباع بیگانه 
را ندارند. او جمعیت فعلی اتباع بیگانه در فارس را بســیار بالا دانست و اظهار کرد: بر اساس 
آخرین آمار، در حال حاضر ۳58هزار اتباع افغانی در فارس حضور دارند که از این تعداد حدود 

12۰هزار نفر طی دو سال گذشته وارد این استان شده اند.
مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری فارس گفت: در واقع برای این افراد به طور 
موقت مجوز اسکان در استان صادر شده و هنوز تصمیم خاصی در مورد آنها گرفته نشده است.

قربانــی افزود: البته با توجه به حجم حضور اتباع بیگانه در فارس، به دنبال این هســتیم که 
ضمن عدم تمدید مجوز اقامت موقت آنها، این اتباع از استان طرد شوند. او ادامه داد: با توجه 
به نارضایتی مردم نسبت به حضور اتباع بیگانه در فارس، تقاضای استان از وزارت کشور عدم 
تمدید مجوز اقامت موقت 12۰هزار تبعه خارجی اســت که در دو ســال گذشته وارد فارس 
شــده اند. مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری فارس افزود: علاوه بر اتباع بیگانه 
مجاز و دارای مجوز حضور، پیش بینی می شــود که 5۰ تا 1۰۰هزار اتباع بیگانه غیرمجاز نیز 
در اســتان حضور داشته باشند. قربانی اظهار کرد: سیاست ما شناسایی این افراد، دستگیری، 
انتقال به اردوگاه مراقبتی در شــیراز و در نهایت رد مرز اســت. او شهرستان نی ریز را یکی از 

گلوگاه های ورود اتباع غیرمجاز به این اســتان دانســت و گفت: البته نیروی انتظامی تاکنون 
تلاش زیادی در زمینه دســتگیری این افراد انجام داده اســت. قربانی ضمن یادآوری حادثه 
تروریستی 22 مرداد امسال حرم مطهر شاهچراغ)ع( ادامه داد: به دنبال وقوع این حادثه مقرر 
شد که اجازه سکونت به اتباع خارجی با هر نوع مدرکی چه مجاز و چه غیرمجاز در اطراف این 
حرم مطهر داده نشود. او افزود: اتباع بیگانه ای نیز که در حال حاضر در این محدوده سکونت 
دارند، با هماهنگی صنف املاک باید این محل را ترک کرده و در محل دیگری اسکان یابند.

قربانی گفت: عزم استان برای عملیاتی و اجرایی کردن این تصمیم جزم است و به زودی و با 
جدیت تمام این برنامه عملیاتی خواهد شد.

مدیر کل امور اتباع و مهاجرین خارجی اســتانداری فارس، با اشــاره به نرخ بالای زاد و ولد 
اتباع بیگانه گفت: ســال گذشته در یکی از شهرستان های استان آمار تولد میان اتباع بیگانه 
ســه برابر ایرانی ها بود؛ یعنی از ۶۰۰ نوزاد متولد شــده در این شهرستان، 45۰ نوزاد متعلق 
بــه اتباع بیگانه بود. قربانی در خصوص تعداد دانش آموزان اتباع بیگانه در اســتان نیز اظهار 

کرد: هم اینک افزون بر 4۰هزار دانش آموز اتباع بیگانه در فارس مشغول به تحصیل هستند.
مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی اســتانداری فــارس افزود: والدین دانش آموزان ایرانی 

از تأثیر فرهنگی که ممکن است دانش آموزان اتباع بر فرزندانشان بگذارند، نگران هستند.

شهردار کلان شهر شیراز: 

ساخت ایستگاه کلبه سعدی به زودی آغاز می شود 

مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری فارس: نی ریز از گلوگاه های اصلی ورود اتباع غیرمجاز است

افزایش نرخ زاد و ولد افاغنه در فارس
قربانی: 100هزار تبعه افغان در فارس باید شناسایی، منتقل به اردوگاه مراقبتی و رد مرزی شوند 

 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر
اســتاندار فارس در جلسه مدیریت بحران شهرســتان اوز که به ریاست وزیر کشور 

برگزار شد، پیشنهاداتی برای تأمین نیازها و بازسازی مناطق زلزله زده ارائه کرد. 
دکتر احمد وحیدی پس از بازدید از مناطق زلزله زده شهرستان اوز در استان فارس، 
با حضور در جلســه ســتاد بحران با حضور اســتاندار و جمعی از مدیران استانی و 
شهرستانی در جریان روند اجرای خدمات به مردم تاکنون و اسکان موقت آنان قرار 

گرفت. 
وزیر کشــور در این جلسه، ضمن تشــکر از اقدامات انجام شده برای خدمت رسانی 
به حادثه دیدگان، گفت: در مرحله اول می بایســت اسکان اضطراری فراهم شود که 

بحمدالله انجام شده است.
دکتر وحیدی ادامه داد: مراحل بعد ارزیابی خسارت، جبران آن و کمک و حمایت از 
مردم است که با تدابیر صورت گرفته ان شاءالله به سرعت انجام می شود. وی، با اشاره 
به اینکه با همبستگی ملت و دولت به رفع این مسائل و مشکلات می پردازیم، گفت: 

با پیشنهادهای استاندار محترم فارس موافقم و باید هرچه سریع تر اجرایی شود. 
وزیر کشور، پاسخ گویی نســبت به تخریب منازل مسکونی جدیدالاحداث را متوجه 
ناظران، شهرداری و سایر افراد دخیل در این زمینه دانست و افزود: حتماً می بایست 
با افرادی که این ساختمان ها را تأیید کردند اما ساختمان ها بر اساس آیین نامه های 
اصولی و احداث بناهای ساختمانی احداث نشده اند، برخورد شود؛ این برخورد برای 

دیگران نیز عبرت می شود. 
دکتــر وحیدی ادامه داد: با توجــه به در پیش بودن آغاز ســال تحصیلی جدید و 
همچنین فصل پاییز می بایســت برنامه ها با ســرعت و دقت بیشتری اجرا شود؛ وام 

ودیعه مسکن برای افرادی که محلی برای سکونت ندارند، پیش بینی شود.
محمدهادی ایمانیه اســتاندار فارس، در جلسه هماهنگی مدیریت بحران شهرستان 

اوز که به ریاست دکتر احمد وحیدی وزیر کشور در این شهرستان برگزار شد، گفت: 
پیشــنهاد می کنیم بر اساس لیست ارائه شده از جانب شــهرداری و بنیاد مسکن، 
ماشین آلات موردنیاز از سایر شهرستان ها بسیج شده و در این منطقه مورد استفاده 
قرار گیرند. اســتاندار فارس افزود: لازم است بنیاد مسکن و سازمان نظام مهندسی 
حداکثر تا 1۰ روز آینده تعداد واحدهایی که نیاز به احداث مجدد یا بهسازی و مرمت 

دارند را مشخص و اعلام کنند. 
ایمانیه ضمن اینکه پیشــنهاد داد در جلســه هیئت وزیران میزان تســهیلات برای 
حادثه دیدگان این زلزله مورد بحث و تصمیم گیری قرار گیرد، گفت: با پیگیری های 
انجام شده، وســایل خانه هایی که در این حادثه از بین رفته اند توسط ستاد اجرایی 
فرمان حضرت امام تأمین می شــود؛ سیمان و میلگرد مورد نیاز برای این منطقه نیز 
با همکاری بنیاد مستضعفان آماده می شود و به 8۶ خانواده که تحت حمایت کمیته 

امداد حضرت امام و بهزیستی قرار دارند، مبلغ یک میلیارد ریال وام بلاعوض و مبلغ 
5۰۰میلیون ریال تســهیلات ارائه خواهد شد. وی به همراهی و حمایت همیشگی 
خیران به ویژه خیران جنوب کشور نیز اشاره کرد و یادآور شد: در صورتی که خیران 
محترم مبالغ مدنظر خود را به حساب 1۰۰ حضرت امام)ره( واریز کنند، معادل همان 
مبلغ به آن افزوده و در اختیار مردم قرار داده می شــود تا در نتیجه قدرت و سرعت 

خدمت رسانی به مردم افزایش یابد. 
اســتاندار فارس افزود: بر اساس نظر مدیران فنی و متخصص، لازم است بیمارستان 
منطقه فعال شــود و هزینه های مرتبط با نواقص پیش آمده ناشــی از زلزله اخیر از 

طریق وزارت بهداشت پیگیری و تأمین خواهد شد. 
ایمانیه ادامه داد: مدیریت اســتان خواســتار این اســت که صنــدوق بیمه حوادث 
ســاختمانی به وظایف قانونی خود در این زمینه عمل کند و شــهرداری نیز، نسبت 
به صدور رایگان پروانه مجدد اقدام کند. رئیس شــورای توسعه و برنامه ریزی استان 
بر ضرورت برخورد با ناظران ســاختمانی و مسببان احتمالی در صورت سهل انگاری 
در انجــام وظیفه قانونی خود تأکید و در ادامه تصریح کرد: می بایســت کمیته ای با 
حضور کارشناسان صاحب نظر از دستگاه های ذی ربط تشکیل شود و ساختمان هایی 
که کمتر از 2۰ ســال از بنای آن ها می گذرد اما در زلزله اخیر آســیب دیده و نیاز 
به تخریب دارند را اعلام کنند. وزیر کشــور همچنین در ســفر به شهرســتان اوز و 
 بازدید از مناطق زلزله زده، با علمای اهل تســنن جنوب فارس هم دیدار و گفت وگو 

کرد.
در این دیدار که امامان جمعه اهل تســنن شــهرها و روســتاهای جنوب فارس و 
حجت الاسلام و المســلمین مدیح مدیر مرکز اسلامی استان فارس حضور داشتند، 
سخنرانان از وحدت بی نظیر مردم جنوب فارس سخن گفتند و خواستار حمایت های 

دولت از تلاشگران حوزه وحدت شدند.

دکتر محمدهادی ایمانیه در جمع خیران شهرستان گراش، با تأکید بر اینکه مدیریت استان 
از سرمایه گذاری خیران در حوزه های مختلف از جمله اشتغال و کارآفرینی حمایت خواهد 
کرد، گفت: فارس آمادگی دارد پیش نویس قانون جامع حمایت از خیران کشــور را تدوین 
کند. به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری فارس، دکتر محمدهادی 
ایمانیه در دیدار با خیران و معتمدان شهر گراش که با حضور دکتر احمدی وحیدی، وزیر 
کشور برگزار شد، خیران این خطه را همواره باعث افتخار استان نامید و گفت: شهر گراش، 

شهر امیرالمؤمنین)ع( و جای جای این شهرستان، مزین به نام ائمه اطهار)ع( است.
حمایتجدیازسرمایهگذاران

اســتاندار فارس در پاســخ به برخی مســائل مطرح شده از ســوی معتمدان و خیران این 
شهرســتان، تصریح کرد: به شدت از توریسم درمانی استقبال و با تمام قوا از اجرایی شدن 
آن حمایت می کنیم. مجموعه های آموزشــی این شهرستان و جنوب استان از ظرفیت های 
خوب و جایگاه بالایی برخوردار اســت، لذا هم در توریسم درمانی و هم در جذب و آموزش 
دانشــجویان خارجی حمایت لازم را صــورت می دهیم. وی افزود: در خصوص احداث هتل 
مناسب نیز، خیران محترم می توانند ســرمایه گذاری لازم را داشته باشند. مدیریت استان 
هم به هر نحو ممکن از جمله با ارائه مشوق ها یا اعطای تسهیلات، همراهی و حمایت لازم 
را انجام می دهند. دکتر ایمانیه در خصوص اســتقرار یا گسترش برخی ادارات و سازمان ها 
در این شهرســتان، گفت: وســیع تر شدن ســازمان های دولتی و به کارگیری نیرو یا ایجاد 
ساختار جدید، منوط به اخذ مجوز استخدامی از سازمان اداری استخدامی و رعایت برخی 
موارد دیگر است که در سطح ملی باید پیگیری شود که در حد اختیارات قانونی در سطح 

ملی مطرح خواهیم کــرد. نماینده عالی دولت در فارس، از حمایت دولت برای تأمین رفاه 
فرهنگیــان خبر داد و افــزود: برای تکمیل مدارس نیمه تمام و خیرســاز منطقه، از طریق 
ســازمان نوســازی مدارس پیگیری لازم صورت می گیرد. وی ادامه داد: تشــکیل و آرای 
کمیســیون پزشکی جانبازان در اختیارات استان نیســت، اما با سازمان بنیاد شهید و امور 
ایثارگران رایزنی خواهیم کرد تا با بهره گیری از همه ظرفیت ها، در پاســخ دهی به پرونده ها 

تسریع شود.
قانونجامعحمایتازخیراندرکشورتدوینمیشود

اســتاندار فــارس در ادامه بر ضرورت حمایــت از خیران تأکید و آن را اقدام ارزشــمندی 

در ســطح کشــور عنوان کرد و افزود: مجمع هــای مختلفی از جمله خیران مسکن ســاز 
و شهرســاز، خیران نخبه پرور، خیران تأمین ســلامت و... در ســطح کشــور وجود دارد 
کــه می بایســت در زمینه هــای مختلف بــه ویژه در مباحثــی همچون اخذ انشــعابات، 
زمیــن، گمرک و ســایر موارد حمایت شــوند؛ فــارس آمادگــی دارد پیش نویس »قانون 
 جامــع حمایــت از خیران در کشــور« را تدوین و برای بررســی به هیئت دولت ارســال 

نماید.
ضرورتکارآفرینیوایجاداشتغالتوسطخیران

دکتــر ایمانیه در ادامــه، خطاب به خیران گفت: شهرســتان گراش در بیشــتر زمینه ها 
از جمله ســاخت مســجد، مدرســه، حســینیه و حتی مراکز درمانی اشــباع شده است؛ 
هم اکنــون کارآفرینی و ایجاد اشــتغال واجب ترین اقدام پیش رو و موردنیاز مردم اســت. 
اختیارات اســتاندار در جذب ســرمایه گذار در حوزه کارآفرینی و ایجاد مؤسســات شغلی 
را به فرماندار شهرســتان تفویــض می کنم و در هر موردی از جمله محیط زیســت، آب، 
برق، گاز و... که مشــکل یا مانعی ایجاد شــود، شخصاً جلســه ویژه می گذارم و موضوع را 
حل می کنم. رئیس شــورای مســکن اســتان در انتهای ســخنان خود، به مشکل تأمین 
زمین جهت طرح نهضت ملی جهش مســکن در شهرســتان های لار و گراش اشــاره کرد 
و گفت: این دو شهرســتان همچنان در تأمین زمین با مشــکل مواجه هستند؛ درصورتی 
که رؤســای شورای اســلامی شــهر لار و گراش، به صورت مکتوب موافقت کنند، فاصله 
 بین دو شــهر لار و گراش را برای احداث منازل مســکونی هر دو شــهر در نظر خواهیم 

گرفت.

وزیر کشور در بازدید از مناطق زلزله زده شهرستان اوز:

راهبردهای استاندار فارس کارگشاست 
با پیشنهادهای استاندار فارس در تأمین نیازها و بازسازی مناطق زلزله زده موافقم؛ با جدیت پیگیری شود

استاندار فارس در جمع معتمدان و خیران گراش: برای تهیه پیش نویس قانون جامع حمایت از خیران کشور آمادگی داریم 

گام خیران ماندگار است 
دکتر ایمانیه: به شدت از توریسم درمانی استقبال و با تمام قوا از اجرایی شدن آن حمایت می کنیم 


